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RAPORT DE ACTIVITATE 

pentru perioada iunie 2018 – iunie 2019 

 

 

În conformitate cu prevederile art. 225 alin. (2) din 

Ordonanța de Urgență nr 57/2017 privind Codul administrativ, 

prezint următorul raport de activitate pentru perioada iulie 2018 – 

iunie 2019: 

În intervalul menționat Consiliul Local al Municipiului (CLM) Arad s-a 

întrunit în ședințe publice ordinare și extraordinare de 41 de ori. 

Subsemnata, în calitate de consilier local municipal, am participat la 33 de 

ședințe dintre cele menționate mai sus, pentru celelalte ședințe, absențele fiind 

motivate.  

În ceea ce privește activitatea Comisiei de Cultură, sănătate, învăţământ, 

familie, muncă, protecţie socială, copii, culte, tineret şi sport din care fac parte, 

am participat la 33  de ședințe, din cele 

41 care s-au desfășurat în intervalul sus-

menționat. 

În cadrul Comisiei de Cultură, 

sănătate, învățământ, familie, muncă, 

protecție socială, copii, culte, tineret şi 

sport am analizat proiectele de hotărâri 



 
 

ale consiliului local, arătându-mi toată susținerea față de cele cu impact asupra 

învățământului, tineretului, sportului și culturii.  

Totodată, m-am pronunțat asupra problemelor trimise de consiliul local spre 

analiză și avizare, participând  la întocmirea rapoartelor referitoare la acestea. 

De asemenea, am sprijinit 

proiectele pentru tineret și sport, în 

special pe cele referitoare la alocarea 

de burse pentru elevi și reparații 

curente la unitățile de învățământ 

preuniversitar. 

Am participat la manifestațiile 

publice unde reprezentanții Consiliului 

Local Municipal Arad au fost invitaţi (depuneri coroane, Ziua Imnului, Ziua 

Armatei, Ziua Drapelului, etc.), dar și la Conferințe ca „Statul și națiunea română 

la 100 de ani - perspective europene”. 

Am susținut o serie de amendamente de alocare de fonduri către instituțiile 

de învățământ preuniversitar de stat, precum şi către instituții culturale.  

În perioada mai sus menționată am participat la întâlniri cu directorii 

instituțiilor de învățământ din Municipiul Arad și reprezentanții Inspectoratului 

Școlar Județean Arad având ca teme de dezbatere subiecte precum “costul 

standard per elev” sau ”rețeaua școlară din Municipiul Arad”.  

Ca membru al comisiei de analiză a solicitărilor pentru locuințe socială, am 

participat la evaluarea dosarelor și stabilirea punctajului corespunzător fiecărei 

solicitări, precum și la decizia de repartizare a locuințelor, raportul fiecărei ședințe 

fiind transmis pentru aprobare în CLM.  

Ca reprezentant al CLM am făcut parte din Comisia pentru evaluarea 

proiectelor culturale sportive de tineret, învățământ și recreative, finanțate de 

municipiul Arad și  gestionate de Centrul Municipal de Cultură Arad (CMCA). 



 
 

La începutul anului 2019 am făcut parte din Comisia de evaluare a 

managementului la teatrul “Ioan Slavici” Arad. 

În ceea ce privește activitățile culturale și sociale, am participat la acțiunile 

”Strângeri de mâini” dintre orașele înfrățite Arad-Gyula, respectiv Arad-Pécs, în 

cadrul cărora au fost stabilite 

activitățile culturale comune, dar și 

strategii de sprijinire reciprocă a 

schimburilor de experiență între 

administrațiile, instituțiile culturale 

și de învățământ, respectiv 

organizațiile nonguvernamentale 

ale orașelor înfrățite. De asemenea 

am participat la evenimentele culturale organizate de CMCA (festivaluri de film, 

teatru, concerte, etc.), precum și la Zilele Aradului. 

 În calitate de consilier 

local, am inițiat proiectele de 

hotărâre privind conferirea unor 

titluri și distincții cu prilejul 

„Zilelor Aradului” edițiile 2018 și 

2019, propunând a se oferi Titlul 

de Cetățean de Onoare, Pro Urbe 

și Titlul de Excelentă unor 

personalități din domeniul științific, cultural-artistic, medical, educației, sportiv și 

managementul afacerilor.  

Ca membru al comisiei de Cultură, sănătate, învățământ, familie, muncă, 

protecție socială, copii, culte, tineret și sport, împreună cu colegii din această 

comisie, am inițiat proiectul de hotărâre privind acordarea diplomelor de aur 

familiilor arădene care au aniversat 50 de ani de la căsătorie. 



 
 

Având în vedere  specializarea pe care o am în domeniul informaticii, am 

participat la ședințele de lucru din cadrul proiectului european Digital City 

Challenge, prin care a fost stabilită strategia de digitalizare a municipiului Arad, 

urmând ca acestea să se concretizeze prin propuneri de proiecte cu finanțare 

europeană. 

În ceea ce privește activitatea internațională, în perioada 21- 26.10.2018, am 

făcut parte din delegația Aradului condusă de domnul primar Gheorghe Falcă, care 

a efectuat o vizită oficială  la 

Changzhou, China. În cadrul 

acesteia a fost prevăzută și o 

întâlnire cu mediul academic, 

ocazie cu care a fost semnat 

acordul de colaborare dintre 

Universitatea de Vest “Vasile 

Goldiș” din Arad și Institutul Tehnologic din Changzhou. Această vizită a făcut 

parte din programul premergător înfrățirii dintre cele două orașe și care va 

continua și în anul următor. 

Totodată, în vara anului 2018 am făcut primele demersuri pentru realizarea 

acordului de înfrățire dintre Arad și Betleem, acestea fiind urmate de demersurile 

oficiale impuse de legislația în vigoare din România. 

 

 

Consilier local municipal, 

Antoanela Luciana NAAJI 


